聖堂報告 耶穌升天節 01/06/2025

1. 本主日是第五十九屆「世界社會傳播日」,主題為「以 溫和分享那在你們心中的希望」。

按慣例,今日各台公開感恩祭將舉行第二次募捐,所得款項用作推廣本教區的社會傳播事業,請各位慷慨支持。

2. 2025年四月份聖堂-收入與支出報告如下:

收入: \$145,150

支出:\$ 77,179

結餘:\$ 67,971

聖堂多謝各位弟兄姊妹慷慨支持!

3. 為本堂年齡 60 歲或以上的教友而設立的長者團體~「納爵納 福耆英薈」,固定聚會時間為每月第一個星期三,下次聚會 時間及地點如下..

日期:6月4日(下星期三)

時間:下午2:30至4:00

地點:聖堂一樓雅聚軒

報名:聖堂辦事處

4. 本堂每月首星期六舉行「明供聖體」,以鼓勵教友以心神 與真理朝拜,與基督作精神的契合,詳情如下...。

日期:6月7日(下星期六)

時間:上午8:15-9:15 (即平日7:40 彌撒後)

上述所有報告,已張貼於聖堂各出入口,並已上載於聖堂網頁,歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位!

St. Ignatius Chapel Announcement The Ascension of the Lord 1st June 2025

- 1. Today is the **59th World Communication Day**. The theme of this year is to "Share hope from your hearts with tender (cf. 1 Pet 3:15-16)". There will be a second collection to support activities to promote this theme in our diocese. Please show your support.
 - 2. The **financial report** of our Chapel for April 2025 is as follows:

Income: \$145,150 Expenses: \$77,179

- Surplus : \$ 67,971
- 3. The "St. Ignatius Senior Group" is established for parishioners aged 60 and above. This group meets regularly on the first Wednesday of each month. The next meeting is scheduled for June 4, from 2:30 PM to 4:00 PM, in Faber Room which is situated on the first floor of the chapel. If you are interested, please register at the chapel office.
- **4. The Adoration of the Blessed Sacrament** for June 2025 is scheduled for Saturday, June 7 (Saturday) from 8:15 a.m. to 9:15 a.m. after the daily Mass at 7:40 a.m. All parishioners are invited to join.

All of the above announcements are posted at the chapel entrances and have been uploaded to the chapel's website. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!

聖依納爵小堂 - 收支報告

St. Ignatius Chapel – Income and Expenditure Statement

(2025 年 Year 4 月 Month)

項目 Items	收 入	支 出	結 餘
(* - 其他 Others)	Income	Expenditure	Balance
主日奉獻 Collections on Sunday Masses	112,450		
教友奉獻 Donations from Church members	27,000		
公教報、蠟燭金 KKP, Sunday Examine	5,700	1,842	
借用場地 Booking Classrooms		1,239	
司鐸津貼 Allowances for Priests		22,000	
司鐸謝金、修女車費 Surplus for Priests		12,630	
同工津貼 / 交通費 Allowance for Staff / Helpers		10,075	
小堂團體培育津貼 Allowance for Formation		3,196	
通訊 / 電費 Phone and Electricity Bill		4,570	
文具 / 郵資 Stationery / Stamp		588	
禮儀用品 Articles for Liturgical		12,017	
什項 Miscellaneous		228	
維修及保養 Repairs and Maintenance			
*花架、花槽、桌椅		6,114	
*利是封、春聯	ä	2,680	
*			
*			
總數 Total	145,150	77,179	67,971